
Protokół Nr LXXXIX/2024 
Z LXXXIX sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 26 lutego 2024 r. 

Ad. pkt 1 Otwarcie sesji (godz. 14:00). 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Ratusza Miasta. 
Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych, 
przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film odzwierciedla stan 
faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg od chwili 
rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny 
uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły 
wprowadzenia zmiany do przedstawianych projektów uchwał. 

Ad. pkt 2 Sprawdzenie obecności. 

lp nazwisko imie status 

1 Chochowski Waldemar obecny 

2 Cyd ej ko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław nieobecny 

5 Grzęda Ewa obecna 

6 Jakubik Maciej obecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej obecny 

9 Marzysz Artur obecny 

10 Papis Edyta obecna 

11 Pasek Robert obecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja obecna 

15 Wojtyś Jarosław obecny 

Protokół Nr LXXXlX/2024 z LXXXIXsesji Rady Miasta Dęblin z dnia 26 lutego 2024 r. 1 

https://portal.posiedzenia.pl/deblin


obecni 

wszyscy 

procent 

Kworum zostało osiągnięte 

13 

15 

86,67 % 

Ad. pkt. 3 Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski poinformował, że radni otrzymali 
porządek obrad wraz z projektami uchwał. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
5. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
6. Informacja Burmistrza Miasta Dęblin dotycząca realizacji art. 37 ust. 8 ustawy z dnia 27 

marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za okres od 
01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) przejęcia przez Miasto Dęblin zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie Miasta Dęblin w 2024 roku; 
b) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Dęblin; 
c) wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 

765/1 położonej w Dęblinie przy ulicy Niepodległości; 
d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 2384/6 położonej w Dęblinie przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków; 
e) wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości prawa użytkowania 

wieczystego działek oznaczonych numerami ewidencyjnymi 2363/99 i 2363/88 wraz 
z prawem własności budynków położonych w Dęblinie, obręb geodezyjny 0001 Dęblin 
i z ustanowieniem prawa służebności na działce nr 2363/99. 

8. Zatwierdzenie protokołu z LXXXVI sesji Rady Miasta. 
9. Zatwierdzenie protokołu z LXXXVII sesji Rady Miasta. 
10. Zamknięcie sesji. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

14:11:39 -14:11:57 

zwykła większość 

ilość procent 

data 26 lutego 2024 r. czas 

typ głosowanie jawne imienne większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 2 13.33 % 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław nieobecny 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Ad. 4 Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie miedzy 
sesjami. 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował o swojej pracy od ostatniej sesji: 
- 26 stycznia brałem udział w koncercie Noworocznym, który odbył się w Klubie Uczelnianym 
LAW; 
- 5 i 9 lutego brałem udział w posiedzeniu Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej; 
- 9 lutego brałem udział w posiedzeniu Komisji Opiniującej Wnioski o Nadanie Tytułu 
Honorowego Obywatela Miasta Dęblin; 
- 23 lutego brałem udział we wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rada Miasta, na którym 
opiniowaliśmy materiały na dzisiejszą sesję. 
Burmistrz Miasta przedłożyła informację o swojej pracy między sesjami: 
- 26 stycznia brałam udział w zorganizowanym przez miasto koncercie noworocznym w Sali 
kinowej LAW. Był to już 4 taki koncert w mieście, oparty na wspaniałym występie Orkiestry 
Wojskowej wraz z solistami. Koncert był połączony z akcją charytatywną dla hospicjum „Razem 
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możemy więcej" w Stawach; 
- 28 stycznia brałam udział w finałowym koncercie Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 
zorganizowanym w Sali Balowej Pałacu Jabłonowskich; 
- 30 stycznia brałam udział w Balu Noworocznym zorganizowanym przez Związek Emerytów 
i Rencistów i Inwalidów Oddział w Dęblinie w Zajeździe na ul. Towarowej; 
- 3 lutego byłam na spotkaniu Noworocznym Koła Wędkarskiego PZW 4 w Dęblinie; 
- 6 lutego brałam udział w walnym zebraniu stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Lepsza 
Przyszłość Ziemi Ryckiej"; 
- 7 lutego brałam udział w spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie strategii ZIP 
w ramach Miejskich Obszarów Funkcjonalnych; 
- 9 lutego gościłam w UM dwóch uczniów ZSO, którzy wylicytowali voucher „Jeden dzień 
z pracy Burmistrza". Podczas tego spotkania odbyliśmy odprawę z Naczelnikami, którzy 
przedstawili prace wydziałów UM. Odwiedziliśmy Muzeum Sił Powietrznych, gdzie odbywało 
się jubileusz 10 rocznicy urodzin Niedźwiedzia Bogusława. Odbyliśmy również inspekcję 
w SOSW w Dęblinie; 
- 12 lutego wzięłam udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
w sprawie dotacji na sport w Dęblinie, którą przyznajemy w ramach realizacji zadań z pożytku 
publicznego; 
- 14 lutego brałam udział w spotkaniu w Powiatowej Komendzie Policji w Rykach. Spotkanie 
miało charakter sprawozdawczy z działalności policji na terenie powiatu za rok 2023. Odbyło się 
ono z udziałem samorządowców i pracowników policji; 
- 16 lutego uczestniczyłam w posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego, na którym opiniowano wpisanie osób na listę osób oczekujących na 
mieszkanie komunalne; 
- 16 lutego brałam udział w walentynkowym wieczorze artystycznym w Miejskim Domu 
Kultury w Dęblinie, na który złożyły się dwa wydarzenia tj. konkurs „Dęblińskie Zdjęcie Roku" 
objęty moim patronatem oraz koncert walentynkowy pt. „Nędzna Miłość"; 
- 20 lutego Komenda Powiatowa Policji w Rykach zorganizowała w Muzeum Sił Powietrznych 
w Dęblinie debatę społeczna z cyklu spotkań „Porozmawiajmy o bezpieczeństwie". W ramach 
spotkania przedstawiony został temat bezpieczeństwa, a zwłaszcza bezpieczeństwa osób 
starszych. Celem debaty było zdiagnozowanie realnych oczekiwań społecznych tej grupy osób 
wobec instytucji działających na rzecz bezpieczeństwa oraz wspólne wypracowanie rozwiązań 
uciążliwych oraz zagrażających bezpieczeństwu dla mieszkańców; 
- 23 lutego uczestniczyłam w posiedzeniu komisji Rady Miasta opiniujących materiały na 
dzisiejszą sesję; 
- 25 lutego brałam udział w sparingu amatorskich drużyn piłki siatkowej na hali sportowej 
w Rykach. Wydarzenie miało charakter sportowo-charytatywny. Wydarzenie odbyło się już po 
raz trzeci i objęte było patronatem Burmistrza Miasta Dęblin. 

Burmistrz Miasta poinformowała, że w sieci krążą informacje, które rzucają cień na działalność 
samorządu wykonywaną przez ostatnie 4 lata, a związane z wydanym przez nas biuletyu 
podsumowującego kadencję 2018-2024. Nie jest to nic nadzwyczajnego, bowiem każdy włodarz 
kończący swoją kadencję takie biuletyny wydawał. Mamy biuletyn z poprzedniej kadencji 2011-
2014 wydany przez burmistrza Włodarczyka. Swoją poprzednią kadencję również zakończyłam 
takim biuletynem i nie ma on innego charakteru poza informacjami o inwestycjach oraz o tym, 
co realizował Urząd przez 4 lata tj. jakie były organizowane przez nas imprezy kulturalne oraz to 
czym zajmowaliśmy się przez ostanie lata. W biuletynie umieściliśmy wszystkie wydarzenia, 
osiągnięcia, dane demograficzne, sprawy dotyczące oświaty i wydarzenia kulturalne. Mam 
nadzieję, że ta lektura przybliży mieszkańcom to, z czym boryka się Urząd Miasta realizując 
swoje zadania. Koszt wydania tych biuletynów to 6,5 tys. zł, wydanych w 5 tys. egzemplarzy, 
czyli jeden wydruk kosztuje 1,3 zł. Mówię o tym, abyście Państwo mieli wgląd w publiczne 
pieniądze, ponieważ we wpisach była mowa o tym, że publiczne pieniądze wydajemy na takie 
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informacje. Takie informacje są potrzebne, ponieważ są o tym, co robiła Rada Miasta oraz 
Burmistrz przez ostatnie 5 lat. 

Ad. 5 Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 

Burmistrz Miasta wręczyła stypendia za osiągnięcia sportowe w 2023 r., którymi uhonorowani 
zostali: 
- Bartosz Fusiarz: 1 miejsce - techniki specjalne juniorów, 3 miejsce - walki Indywidualne 
3 miejsce - układy formalne Międzynarodowy Turniej Taekwon-do ITF MORAWA OPEN, 
1 miejsce - walki +70kg Mistrzostwa Polski w Taekwon-do, ITF Union - Wrocław 1 miejsce -
walki juniorów +72kg, 2 miejsce-techniki specjalne 180cm+, 2 miejsce - układy kadet/junior 2-1 
cup Mistrzostwa Ogólnopolskiej Organizacji Taekwon-do ITF - Nałęczów. 
- Michał Bartków 2 miejsce - techniki specjalne Międzynarodowy Turniej Taekwon-do ITF 
MORAVIA OPEN, 2 miejsce - układy dzieci/młodzicy Mistrzostwa Ogólnopolskiej Organizacji 
Taekwon-do ITF - Nałęczów 
- Jadwiga Majsterek 1 miejsce - układy młodzicy Mistrzostwa Ogólnopolskiej Organizacji 
Taekwon-do ITF - Nałęczów, 1 miejsce - techniki specjalne dziewcząt do 140 cm Mistrzostwa 
Ogólnopolskiej Organizacji Taekwon-do ITF - Nałęczów, 3 miejsce - układy 7-12 lat 
Mistrzostwa Polski w Taekwon-do, ITF Union - Wrocław. 

Następnie Firma AWP Dewelompent przedstawiła propozycję dotyczącą budowy bloków 
mieszkalnych na osiedlu Stawy w Dęblinie. Medialna wizualizacja przybliżyła zakres 
zaplanowanej przez firmę inwestycji. 

Po zapoznaniu się z wizją rozbudowy osiedla Stawy Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 
10 minut przerwy. 

Radni zgłosili następujące sprawy: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego 
Artur Marzysz przedstawił podział środków dla Zarządów osiedli. Kwota do podziału to 30 tys. 
zł. Osiedle Lotnisko 4.570 zł; Wiślana 3.253 zł; Mierzwiączka 3.013 zł; 15 PP „Wilków" 1.799 
zł; Staszica 1.775 zł; Michalinów 1.902 zł; Jagiellońskie 1.719 zł; Wiślana-Żwica 1.660 zł; 
Starówka 1.439 zł; Irena 1.280 zł; Żdżary 1.434 zł; Rycice 1.173 zł; Masów 1.225 zł; Pułaskiego 
970 zł; Podchorążych 891 zł; Stawy 1064 zł; Młynki 833 zł. Ponadto podziękował Pani 
Burmistrz w imieniu mieszkańców os. Podchorążych za nową wiatę przystankową. 
Radny Maciej Jakubik - w imieniu mieszkańców os. Michalinów, którzy mieszkają przy 
ulicach gruntowych chciałbym prosić o ich naprawę, ponieważ po zimie są w tragicznym stanie. 
Jest bardzo dużo zgłoszeń od osób, które mają problem z dojazdem do domu. 
Radny Jarosław Wojtyś - nawiązując do wydanego przez Panią Burmistrz biuletynu, to ja 
i pszczelarze czujemy się niedowartościowani, ponieważ 5 największych edycji imprez 
pszczelarskich na Lubelszczyźnie odbyło się w Dęblinie. Wszystkie z tych imprez objęła Pani 
patronatem honorowym, a o żadnej z nich nie wspomniano w biuletynie. Jeżeli wydaje się taki 
biuletyn, to powinno się informować mieszkańców o wszystkim. Zarówno o sprzedaży gruntów 
oraz o tym, co nam zostało i o tym, co się zamierza dalej ze sprzedażą i o długu. Natomiast ten 
biuletyn to zdjęcia ogólne z internetu i trochę opisów. Wczoraj miałem kilka telefonów odnośnie 
targowicy. Z tego, co wiemy targowica jest sprzedana. Chyba z dniem 18 stycznia podpisała 
Pani akt notarialny, natomiast w Pani programie wyborczym ukazuje się informacja, że dalej 
będzie Pani prowadziła tam roboty w celu utworzenia miejsc handlowych. Proszę o wyjaśnienie. 
Przewodnicząca zarządu os. Agnieszka-Pieńkosz - chciałabym, aby na ul. Grunwaldzkiej 
nareszcie była drożna studzienka, przy której jest już wyrwa i ktoś może uszkodzić sobie auto. 
Było to już wcześniej zgłaszane i do tej pory nie jest zrobione. 
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Burmistrz Miasta Beata Siedlecka odpowiedziała na złożone wnioski: 
Radnemu Maciejowi Jakubikowi - znamy problem z drogami na os. Michalino w. Każdego roku 
są naprawiane i w tym roku również będziemy próbowali je równać. Część od 
ul. Michalinowskiej do ul. Zielonej była już w tym roku naprawiana, ale po dwóch tygodniach 
opadów znowu wygląda to źle. Będziemy wracać do tematu i starać się wyrównywać doły, które 
tam powstają. W tym roku zabezpieczyliśmy środki finansowe na te drogi i przeprowadzone 
zostały już pierwsze rozmowy z projektantem. Projekt będzie obejmował pierwszą część do 801 
ul. Okrzei od Michalinowskiej do 801, od 801 w kierunku Stężyckiej, część ul. Okrzei, a także 
ul. Akacjowa, Księżycowa i Brzozowa i część ul. Słonecznej. Będzie to w jednym projekcie 
i mam nadzieje, że tak jak os. Jagiellońskie, tak samo os. Michalinów będzie miało 
w najbliższym czasie swoje drogi. 
Radnemu Jarosławowi Woitysiowi - odnośnie gruntu przy ul. 15 P.P. Wilków i ul. Krzywej, to 
jest tak jak postanowiliśmy rok temu, a nawet wcześniej. Jako Burmistrz wykonałam 
postanowienia Państwa uchwały. Rada Miasta wyraziła zgodę na zbycie gruntu, na którym 
dzisiaj prowadzone jest tymczasowe targowisko miejskie. Grunt ten został sprzedany w drodze 
przetargu za podwojoną cenę wyznaczoną przez biegłego. Czytam informacje umieszczane na 
portalach społecznościowych i musicie Państwo wiedzieć, że miasto nie może sprzedać za cenę 
niższą niż cena wyznaczona przez biegłego. Biegły określił wartość tej działki na ponad 2 min. 
zł. Miasto wystawiło do sprzedaży tą działkę za 4 min. zł i za taką kwotę została sprzedana 
działka. Zgłosiła się jedna firma, było jedno postąpienie i działka ta została sprzedana za kwotę 
ponad 4 min. zł. Idąc dalej za wskazówkami Rady Miasta, która zobowiązała Burmistrza do 
tego, aby nie rozpoczynać inwestycji na działce po tymczasowym targowisku, dopóki nie 
przeniesiemy handlujących, ogłosiliśmy przetarg na wybór wykonawcy do utwardzenia terenu 
przy ul. Krzywej. Do dzisiaj zostało złożonych ok. 12 ofert, jeszcze są oceniane. Oferent 
zostanie wkrótce wybrany i zlecimy zadanie utwardzenia placu na ul. Krzywej. Wszystko dzieje 
się tak jak zaplanowaliśmy dwa lata temu. Nie jest tak, że coś „nie pykło' jak pisano na portalu 
społecznościowym, wszystko „pykło" i jest realizowane tak jak zaplanowaliśmy. Mam nadzieję, 
że pogoda pozwoli nam, żebyśmy jak najszybciej zaczęli utwardzanie tego terenu. Projekt będzie 
wkrótce dostępny na stronie FB miasta, tak żeby mieszkańcy widzieli, w jaki sposób będziemy 
organizować utwardzenie placu przy ul. Krzywej, jak to będzie wyglądać, jak teren będzie 
ogrodzony i jakie planujemy rozwiązania. W protokole uzgodnień z firmą, która zakupiła teren 
po tymczasowym targowisku miejskim, zapisano, że mamy 9 miesięcy od sporządzenia aktu 
notarialnego tj. od stycznia tego roku, mamy wybudować utwardzone targowisko po przeciwnej 
stronie, przenieść handlujących i pozostawić ten teren do wybudowania galerii handlowej, bo na 
taki cel został zakupiony. Firma przygotowuje się do tego, żeby zagospodarować tą działkę, 
rozbierane są już pierwsze budynki na działkach zakupionych obok naszej działki, a także mamy 
obowiązek rozmawiać z właścicielami blaszanych stoisk, aby zostały zabrane w terminie 
9 miesięcy od sporządzenia aktu notarialnego. Teren na ul. Krzywej będzie przeznaczony na 
parking w dni od poniedziałku do piątku, a w piątek i sobotę będzie się tam odbywał handel 
z samochodu. Tak jak mówiliśmy wszystko idzie w dobrym kierunku. Nic się nie zatrzymało, 
nie ma żadnych „słupów". Ludzie, którzy podeszli do przetargu są ludźmi uczciwymi, chcą 
zainwestować w nasze miasto, zrobią to i może niedługo zechcą przedstawić nam wizualizację 
tego, co tam powstanie. Natomiast z racji konkurencji inwestor powiedział, że dopóki projekt nie 
będzie gotowy, to nie będzie go pokazywał, ale jak tylko będzie gotowy, to będzie on dostępny, 
aby móc się zapoznać jak będzie wyglądał teren po byłym targowisku. Ponadto teren ten będzie 
miał ok. 100 miejsc parkingowych. Także będzie to wyglądało w sposób cywilizowany, będzie 
tam ładnie, sucho i bardzo przystępnie. Zważywszy na to, że szykuje się tam kolejna inwestycja, 
która być może rozpocznie się jeszcze w IV kwartale tego roku, czyli modernizacja drogi nr 48, 
teren ten po zakończeniu wszystkich inwestycji będzie wyglądał ładnie, droga ta będzie służyła 
właściwemu skomunikowaniu miasta. Będzie szeroka, bo ok. 12 metrowa, będą chodniki 
i ścieżki rowerowe. Będzie poprowadzona w stronę mostu na Kozienice. Na wysokości 
cmentarza komunalnego i Orlenu będzie rondo turbinowe, zadaniem tym objęta będzie również 
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część od zjazdu z wiaduktu do cmentarza komunalnego. W tym czasie będzie również 
utrudniony wjazd od strony Moszczanki, ponieważ droga ta będzie poszerzona. Od strony 
Moszczanki do Dęblina będzie ścieżka rowerowa, która na wysokości ostatnich zabudowań 
będzie spinała się z istniejącą ścieżką rowerową. Droga nr 48 skomunikuje miasto w sposób 
doskonały. Ale musicie Państwo też wiedzieć i rozmawiać z mieszkańcami, że pierwszy etap 
budowy będzie pewnym utrudnieniem. Jest to główna droga przez miasto i na pewno w tym 
okresie będzie przeprowadzony tam ruch wahadłowy. Natomiast myślę, że jak zakończą się te 
inwestycje, to w zasadzie będziemy mieli wszystkie drogi zrealizowane 
w najwyższym standardzie. 

Radna Urszula Czarnecka - jak będzie wyglądała sprawa ulicy Saperów? Wiadomo, że są 
prowadzone rozmowy odnośnie utwardzenia i zrobienia porządku na tej drodze. Pułk się rozrósł. 
Wszystko wskazuje, że w IV kwartale rusza budowa drogi na Kozienice. Chciałabym, żeby 
droga przez osiedle 15 P.P. Wilków była skoligowana razem z os. Młynki, bo bardzo przydałaby 
się tam utwardzenie i wyjazd z 15 P.P. Wilków, co bardzo by się nam przydało w czasach prac 
remontowych ulicy. Warto o tym pomyśleć. W związku z tym chcę się dowiedzieć jak mają się 
sprawy z ulicą Saperów? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - na pewno ulica Saperów w trakcie inwestycji przy 
remoncie i modernizacji drogi nr 48 będzie używana, jako droga łącząca ul. 15 P.P. Wilków od 
strony miasta przy torach, aż pod most w stronę Kozienic. Na pewno będzie tam puszczony ruch, 
chociaż samochodów osobowych, bo ciężkich sobie tam nie wyobrażamy. Na pewno w trakcie 
tej inwestycji droga ta będzie rozjeżdżana, więc nie będzie teraz modernizowana. Od ponad 
trzech lat ubiegam się o to, aby ta droga znalazła się wśród dróg specjalnych, ponieważ 
z ul. Saperów korzysta głównie wcześniej Batalion Drogowo-Mostowy, a teraz 4 Pułk. Droga ta 
służy głównie żołnierzom tam zatrudnionym jak również ruchowi ciężkiego sprzętu, który 
umieszczony jest na terenie Twierdzy, czyli 4 Pułku. W związku z tym przez najbliższe 2 lata na 
pewno nikt jej nie będzie utwardzał, bo na pewno będzie wykorzystywana i rozjeżdżana, aby 
dokonać skrótu między częścią ul. 15 P.P. Wilków od strony miasta i od strony osiedla 15 P.P. 
Wilków. Natomiast po zakończeniu tej inwestycji dalej będę czyniła starania, aby ta droga 
znalazła się wśród dróg strategicznych i została wykonana głównie na potrzeby wojska. Ale w 
czasie remontu będzie wykorzystywana, jako łącznik. 
Radny Maciej Jakubik - odnośnie dokumentacji na os. Michalinów, o której Pani wspominała 
to czy przewiduje ona również kanalizację? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - tworzenie dokumentacji będzie trwało jakiś czas, bo jest 
dosyć trudna. Dokumentacja będzie uwzględniała kolizję z zakładem energetycznym, 
gazowniczym, będzie przewidywał rozwiązania decyzji ZRID-owskich, ponieważ w części ulicy 
Okrzei część mieszkańców przegrodziła teren drogi, czyli ul. Okrzei i właściciele nie chcą go 
oddać miastu, więc będziemy musieli zastosować tzw. specustawę i w taki sposób, żeby 
w zgodzie z potrzebami właścicieli działki, a jednocześnie z możliwością wykorzystania jak 
najszerszej części ul. Okrzei zaprojektować tą drogę. W tym czasie na pewno będzie trzeba 
znaleźć środki finansowe na kanalizację osiedla Michalinów na terenach nieobjętych 
aglomeracją, czyli część ul. Słonecznej, Akacjowa, Brzozowa, Księżycowa, Okrzei w tych 
miejscach gdzie nie ma kanalizacji, ponieważ nie będziemy rozpoczynać budowy tylko po to, 
żeby później zdejmować chodniki i drogę w celu zlokalizowania tam kanalizacji. Więc w tym 
roku postaramy się znaleźć środki finansowe na projekt kanalizacji. Żeby podobnie jak na 
Jagiellońskiej równolegle zrobić dozbroić i położyć drogę w taki sposób, żebyśmy nie musieli do 
tego wracać do tematu i nie psuć tego, co zrobiliśmy i żeby służyło mieszkańcom os. 
Michalinów w jak najlepszy sposób. Jest to ostatnie osiedle w Dęblinie rzeczywiście zaniedbane 
i wygląda źle, dlatego w najbliższej kadencji musimy przystąpić do realizacji dróg na tym 
osiedlu i wybudować kanalizację w miejscach, w których jej nie ma. Przypomnę, że dzisiaj 
mielibyśmy już dokumentację na kanalizację Michalinowa, gdyby pieniądze nie zostały 
przekierowane w tamtej kadencji na utwardzenie ul. Słonecznej i w części Okrzei, czyli poszły w 
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błoto i w błocie zostały, bo dalej te ulice toną w błocie. Szkoda, ponieważ w tym roku pewnie 
mielibyśmy już dokumentację i w tym roku dozbrojony teren. Wtedy nie miałam oparcia w 
radzie i stało się jak się stało, dlatego musimy wracać do tego tematu. Praca nad os. Michalinów 
będzie wyglądać tak, że najpierw zaczniemy robić kanalizację i zaraz potem będziemy 
występować o pomoc finansową na realizacje dróg na os. Michalinów. 
Radna Urszula Czarnecka - czy jeszcze w tym roku udałoby się zrobić plac zabaw przy 
przedszkolu nr 3? Dzieci bardzo tego potrzebują, ostatnio będąc w szkole nr 3 zauważyłam taką 
potrzebę. Chciałabym, aby to, co obiecaliśmy rodzicom, żeby zostało zrealizowane, bo była o 
tym mowa, kiedy przenosiliśmy i podejmowaliśmy decyzję o przeniesieniu przedszkola. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeśli chodzi o budowę placu zabaw przy ZSP nr 3, 
rzeczywiście obiecywaliśmy to przenosząc filie MP nr 3 z ul. 15 P.P. Wilków do SP nr 3, to ten 
plac zabaw wraz z placem ze SP nr 4, siłownią plenerowa na os. Wiślana i os. Stawy będzie 
realizowany do końca marca tego roku. Do końca czerwca będzie realizowana siłownia na os. 
Mierzwiączka, bo wystąpiliśmy o tą siłownie w drugim wniosku i wszystkie środki 
z Lokalnej Grupy Działania mamy obowiązek wydać i rozliczyć do czerwca tego roku. 
Najpóźniej będzie realizowane os. Mierzwiączka, przy ul. Asnyka, ale będzie obejmował szerszy 
zakres, bo będzie tam siłowania, ławeczki, nasadzenia, miejsce na ognisko, czyli miejsce 
rekreacji dla mieszkańców os. Mierzwiączka. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka odpowiedziała na pytanie Radnego Jarosława Woistysia -
w biuletynie staraliśmy się umieścić imprezy, których pomysłodawcą było miasto. Swoim 
patronatem obejmowałam wiele imprez, które organizowały różne stowarzyszenia, jednostki, 
zakłady pracy i tych imprez nie umieszczałam w biuletynie. Umieściliśmy tylko te, których 
pomysłodawcą było miasto tj. Koncerty Noworoczne, Wigilie Miejskie, zakończenia lata, tych 
imprez nigdy wcześniej nie było i taneczne imprezy przed UM wprowadzone od niedawna, oraz 
imprez organizowanych przez jednostki pomocnicze, czyli zarządy osiedli. Wszystkie inne 
bardzo cenne inicjatywy organizował MDK, filie biblioteczne, czyli miasto. Jeśli chodzi 
0 stowarzyszenia, zakłady pracy czy jednostki, które organizowały bardzo chętnie obejmowałam 
patronatem, często była to również pomoc finansowa. Natomiast w tym wypadku pikniku 
pszczelarskiego nie był to nasz pomysł. Jak najbardziej chylę czoła, Pan Radny organizował te 
imprezy z udziałem naszych placówek oświatowych, na co wyrażaliśmy zgodę, ale sensem 
umieszczenia w biuletynie tych imprez, było to, żeby pokazać pomysły na rozwój kultury w 
mieście, jakie miasto miało w ostatnich 5 latach, czyli to, co organizowało miasto, Pan również, 
jako radny RM. 

Ad. 6 Informacja Burmistrza Miasta Dęblin dotycząca realizacji art. 37 ust. 8 ustawy 
z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za okres od 
01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił informacja Burmistrza Miasta Dęblin 
dotycząca realizacji art. 37 ust. 8 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 
1 zagospodarowaniu przestrzennym za okres od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. (stanowi 
załącznik do protokołu). 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się z przedstawioną informacją. 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) przejęcia przez Miasto Dęblin zadania z zakresu administracji rządowej, 
dotyczącego utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie Miasta Dęblin 
w 2024 roku. 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt uchwały 
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w raz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie przejęcia przez Miasto Dęblin zadania z zakresu administracji rządowej, 
dotyczącego utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie Miasta 
Dęblin w 2024 roku; 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 lutego 2024 r. czas 15:45:32 - 15:46:09 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 2 13.33% 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław nieobecny 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 
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13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXXXIX/509/2024 w sprawie przejęcia przez Miasto Dęblin 
zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego utrzymania grobów i cmentarzy 
wojennych na terenie Miasta Dęblin w 2024 roku (stanowi załącznik do protokołu). 

b) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Dęblin. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Dęblin 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 lutego 2024 r. czas 15:48:57- 15:50:08 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0% nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

Ip nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław nieobecny 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 
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7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXXXIX/510/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
planu ogólnego miasta Dęblin. 

c) wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika na działce oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 765/1 położonej w Dęblinie przy ulicy Niepodległości. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
Radny Artur Marzysz - mam prośbę, aby przedstawić mieszkańcom, z jakich środków 
zostanie przeprowadzona ta inwestycja oraz to, kto od początku był tym najbardziej 
zainteresowany. W ostatnim czasie jest bardzo dużo rozmów i wpisów w internecie, że to radni 
i gmina finansuje. Myślę, że my mamy, co robić. Proszę o przedstawienie tej sprawy tak, jak to 
faktycznie wygląda. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - pamiętacie Państwo cały proces związany najpierw 
z nadaniem patronatu Św. Jana Pawła II Miastu Dęblin, a następnie z inicjatywą budowy 
pomnika. Inicjatorem było stowarzyszenie Civitas Christiana. Następnie powstał komitet 
społeczny budowy pomnika, który zbierał środki finansowe na jego budowę w datkach 
przekazywanych w różnych miejscach. My, jako radni i burmistrz prywatnie składaliśmy się na 
budowę pomnika i w taki sposób były również zbierane środki finansowe wśród mieszkańców 
miasta Dęblin. Za zebrane środki finansowe komitet społeczny budowy pomnika zakupił 
popiersie Jana Pawła II, które było przechowywane w UM przez jakiś czas, a w tej chwili 
wróciło już pod opiekę komitetu społecznego. Komitet społeczny zebrał większą część 
niezbędnych środków, za które ma zamiar zrealizować właśnie tą inicjatywę. Miasto nie może 
przejąć środków finansowych zebranych od prywatnych mieszkańców miasta, żeby przekazać je 
na budowę pomnika. Nie może być inwestorem takiej inwestycji, więc komitet społeczny 
zwrócił się do Towarzystwa Przyjaciół Dęblina, aby stowarzyszenie, które ma osobowość 
prawną mogło przejąć środki finansowe zebrane od mieszkańców i być inwestorem tego zadania. 
Naszą rolą jest udostępnić działkę, która została wskazana już parę lat wczesnej w miejscu 
publicznym. Jest to działka po drugiej stronie ulicy, naprzeciwko UM, koło posadzonych dębów 
w miejscu gdzie zbiegają się ciągi pieszo-jezdne. Jest to działka miasta Dęblin i w związku z 
tym, że przepisy mówią wyraźnie, że jeżeli miasto oddaje swoje działki pod pomniki, to jest to 
oddanie działki na cel publiczny, w związku z tym Rada Miasta musi udzielić zgody w formie 
uchwały na oddanie takiej działki. Natomiast finansowaniem tego zadania podjęło się 
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Towarzystwo Przyjaciół Dęblina oraz komitet, który jeszcze się nie rozwiązał i będzie dalej 
zbierał środki finansowe. Proszę o objaśnienie przez Prezes Towarzystwa Przyjaciół Dęblina, 
jaka jest umowa miedzy komitetem społecznym budowy pomnika, a TPD. 
Prezes TPD Grażyna Szczepańska - rolą Towarzystwa Przyjaciół Dęblina jest pomoc 
organizacjom, tak jak np. pomagaliśmy wojsku przy zbiórce społecznej, zarówno dla Szkoły 
Podoficerskiej Sił Powietrznych oraz dla Lotniczej Akademii Wojskowej i również nie 
odrzuciliśmy propozycji, którą skierował do nas komitet budowy pomnika Św. Jana Pawła II. 
Aby pomóc temu komitetowi nasz zarząd zgodził się (podjął stosowną uchwałę Zarządu TPD). 
Jesteśmy w stałym kontakcie z komitetem. Nie przypisujemy sobie zasług budowy tego 
pomnika, bo jest to pomnik wybudowany przez komitet i przez stowarzyszenie Civitas 
Christiana, natomiast my dołożymy wszelkich starań, żeby pomóc w zbiórce i dozbierać 
pieniędzy. Część pieniędzy już jest, a część musimy dozbierać. Myślę, że ta inwestycja w tym 
roku zostanie zrealizowana. 
Radny Artur Marzysz - mam prośbę do Pani Burmistrz, aby na stronie miasta umieścić taką 
informację jak ta sprawa faktycznie wygląda. Temat jest odgrzewany i wielu mieszkańców 
zastanawia się jak to jest, że miasto nie robi dróg, kanalizacji, wodociągów, a buduje się 
pomniki. 
Prezes TPD Grażyna Szczepańska - może w momencie tworzenia takiej notatki proszę podać 
konto bankowe Towarzystwa Przyjaciół Dęblina, na które robimy zbiórkę społeczną. Środki 
TPD są docelowe i tylko przeznaczane na tą inwestycję, taki mamy obowiązek i tak jesteśmy 
zobowiązani prawnie. Także wszystkie środki, które mamy tak jak na remont grobów lotników 
są przeznaczane tylko i wyłącznie na tą inwestycję. Tak samo mieliśmy środki na budowę alei 
dęblinian, którzy pomagali Żydom, wszystkie środki zostały rozliczone, na sztandary również 
zostały wszystkie środki rozliczone, można powiedzieć, że co do grosza, bo jest to nasz 
obowiązek. Jeśli Pani Burmistrz mogłaby umieścić konto TPD i ktoś zechciałby wpłacić środki 
z dopiskiem, na jaki cel, to nie będzie problemu. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - dziękuję za tą deklaracje, to na pewno rozwieje wszelkie 
wątpliwości mieszkańców, że jest to inicjatywa społeczna, pomnik będzie wzniesiony również 
ze środków społecznych. Natomiast gmina swoje zadania będzie realizowała za pieniądze 
z budżetu, do których realizacji została powołana. Serdecznie dziękuję, że TPD przejęło tą 
inicjatywę, bo był problem ze znalezieniem inwestora, który mógłby przejąć środki finansowe, 
które pochodzą od mieszkańców. Są to środki prywatne, a stowarzyszenie takie środki 
przejmować może i tak jak powiedziała Pani Prezes TPD rozliczać, co do grosza ze względu, że 
jest to inicjatywa społeczna, ale nosi charakter i znamiona darowizny. Darowizna jest celowa 
i może być przeznaczona wyłącznie na cel, na jaki została przeznaczona. Bardzo chętnie 
umieścimy numer konta TPD i informację na stronie Fb miasta o tej inicjatywie, żeby nie było 
niedomówień na portalach społecznościowych odnośnie przeznaczenia środków z budżetu na 
zadania, które nie są zadaniami budżetowymi. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - Miałem okazję współpracować z Towarzystwem 
Przyjaciół Dęblina w kwestii sztandaru dla Szkoły Podoficerskiej Sił Powietrznych i ta 
współpraca przebiegała wzorowo, także polecam TPD. Wiem, że nie jest to łatwy temat, ale 
macie doświadczenie. 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika na działce oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 765/1 położonej w Dęblinie przy ulicy Niepodległości 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 26 lutego 2024 r. czas 16:01:47 - 16:02:44 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 0 0 % nieoddanych 4 26.67 % 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula nie głosowała 

4 Grobel Mieczysław nieobecny 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Uchwała Nr LXXXIX/511/2024 w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika na działce 
oznaczonej numerem ewidencyjnym 765/1 położonej w Dęblinie przy ulicy Niepodległości 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 2384/6 położonej w Dęblinie przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 
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Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 2384/6 położonej w Dęblinie przy ul. 15 Pułku 
Piechoty Wilków 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 lutego 2024 r. czas 16:05:09- 16:05:42 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość 

ZA 12 100 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław nieobecny 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

procent 

80% 

2 0 %  
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13 Świetliński 

14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

nieobecny 

ZA 

ZA 

Uchwała Nr LXXXIX/512/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 2384/6 położonej w Dęblinie przy uł. 15 
Pułku Piechoty Wilków. 

ełwyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości prawa użytkowania 
wieczystego działek oznaczonych numerami ewidencyjnymi 2363/99 i 2363/88 wraz 
z prawem własności budynków położonych w Dęblinie, obręb geodezyjny 0001 Dęblin 
i z ustanowieniem prawa służebności na działce nr 2363/99. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz uzasadnieniem 
z (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości prawa 
użytkowania wieczystego działek oznaczonych numerami ewidencyjnymi 
2363/99 i 2363/88 wraz z prawem własności budynków położonych w 
Dęblinie, obręb geodezyjny 0001 Dęblin i z ustanowieniem prawa służebności 
na działce nr 2363/99 

jednostka 

wynik 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

Wyniki imienne 

Ip nazwisko 

1 Chochowski 

2 Cydejko 

26 lutego 2024 r. 

głosowanie jawne imienne 

ilość 

12 

0 

0 

procent 

100 % 

0 %  

0 %  

czas 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych 
głosów 

imię 

Waldemar 

Maria 

16:13:41 -16:14:25 

zwykła większość 

ilość 

15 

12 

3 

głos 

ZA 

ZA 

procent 

8 0 %  

2 0 %  
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3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław nieobecny 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Uchwała Nr LXXXIX/513/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu 
nieruchomości prawa użytkowania wieczystego działek oznaczonych numerami ewidencyjnymi 
2363/99 i 2363/88 wraz z prawem własności budynków położonych w Dęblinie, obręb 
geodezyjny 0001 Dęblin i z ustanowieniem prawa służebności na działce nr 2363/99. 

8. Zatwierdzenie protokołu z LXXXVI sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXXXVI sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 
zatwierdzenia. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXXXVI sesji Rady Miasta, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 lutego 2024 r. czas 16:14:48-16:15:04 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 
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WSTRZYMAŁO 1 8.33 % nieoddanych 3 20 % 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław nieobecny 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

9. Zatwierdzenie protokołu z LXXXVII sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXXXVII sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 
zatwierdzenia. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXXXVII sesji Rady Miasta 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 lutego 2024 r. czas 16:15:27-16:15:45 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 
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status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

ilość 

11 

0 

1 

procent status 

91.67 % pula głosów 

0 % oddanych głosów 

8.33 % nieoddanych 
głosów 

ilość 

15 

12 

3 

procent 

8 0 %  

2 0 %  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław nieobecny 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

10. Zamknięcie sesji 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Maciej Krygrowski 
zamknął LXXXIX sesję Rady Miasta. 

Zamknięcie sesji - godz. 16.10 

Na tym zakończono protokół. 

Protokołowała: 
aa Piątek 

PRZEWO^JI^ZĄCY RADY 

Maciej Krygrowski 
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